
Finanční výbor 

Město Pohořelice 

 

Zápis 

jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice č. 3/2022, 

které se uskutečnilo v Pohořelicích dne 20.12.2022 od 15:00 hodin v zasedací 

místnosti MěÚ Pohořelice 

 

Přítomni: Jana Světlíková, Marie Horychová, Mgr. Martina Fröhlichová, Dana Vernarská 

Omluveni: Hedvika Dršková 

Hosté:  Bc. Miroslav Novák, DiS.  – starosta města 

              Mgr. Patrik Pařil  - 1. místostarosta města 

              Mgr. Ondřej Veselý – 2. místostarosta města 

              Jana Panochová – účetní rozpočtu města 

Program zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice (dále jen „FV“): 

1. zahájení , přivítání hostů 

2. seznámení členů FV s návrhem rozpočtu města na rok 2023, jeho projednání 

3. různé, diskuse 

 

Bod č. 1 programu – zahájení 

Předsedkyně FV přivítala všechny členy FV a hosty a seznámila je s programem. 

Usnesení č. 1/3/2022: 

„Finanční výbor  schvaluje program zasedání FV“ 

Hlasování:        4 pro 

 

Bod č. 2 programu – seznámení členů FV s návrhem rozpočtu města na rok 2023, jeho 

projednání 

14.12.2022 obdržela předsedkyně FV návrh rozpočtu města na rok 2023 a návrh 

střednědobého výhledu na roky 2024 – 2025. Tyto materiály byly bezprostředně po jejich 

obdržení rozeslány všem členům FV. Vzhledem k tomu, že paní Panochová nebyla přítomna 



jednání FV od samého počátku, byl požádán o výklad jednotlivých položek rozpočtu p. 

starosta a oba místostarostové. Paní Panochová se dostavila v 15:30 a poté zodpovídala naše 

dotazy s představiteli města. Pan starosta s omluvou jednání opustil asi po 45 minutách. 

Na straně příjmové bylo dotazováno 29 položek rozpočtu. Na straně výdajové bylo 

dotazováno 83 položek. Vysvětlení bylo podáno k převážné většině dotazů, pouze některé 

záležitosti týkající se DPČ a DPP nebyly zodpovězeny s tím, že výklad k těmto položkám může 

kvalifikovaně podat p. Formanová - personalistka ( v současné době na pracovní 

neschopnosti). 

Podrobnější výklad byl podán např. k položce dotace TJ Sokol Pohořelice, kde místostarosta 

uvedl, že tato dotace je přidělována podle počtu členů jednotlivých „ sportovních klubů“. 

Dále proběhla diskuse k vybavení služebny městské policie. Zde se názory některých členů FV 

na výstavbu i vybavení tohoto objektu rozcházejí s názory vedení města.  

Před ukončením tohoto bodu po omluvě z rodinných důvodů opustila jednání FV p. Marie 

Horychová, asi v 17:00 hodin. 

Usnesení č. 2/3/2022: 

„Finanční výbor nepřijal usnesení k návrhu rozpočtu pro rok 2023“ 

Hlasování:         0 pro                          2 proti                        1 se zdržel 

 

 

 

Bod č. 3 programu – různé, diskuse 

Problematika služebny městské policie na ul. Lidická 

Předsedkyně FV uvedla, že z jejího pohledu investice do služebny městské policie na ul. 

Lidická byla unáhlená, finanční prostředky, které se k tomuto účelu již využily a budou dále 

využívat, mohly být využity k jinému účelu, např. zajištění rozšíření zdravotních a sociálních 

služeb. Dále k této záležitosti uvedla, že se domnívá, že služební vozidlo městské policie bude 

zabírat parkovací místo na veřejném parkovišti u autobusového nádraží a i strážníci, kteří 

dojíždí do práce autem, budou mít problém s parkováním svých vozů. Pan místostarosta 

uvedl, že služební vozidlo bude parkovat na parkovacím místě před zlatnictvím „U papouška“ 

a strážníci budou mít vyhrazená parkovací místa na parkovišti mezi ZŠ Lidická a drogerií 

Havlín, kde v současné době parkují učitelé. Uvedl, že je tam dostatek parkovacích míst. 

Dále pan místostarosta Pařil uvedl, že vybudování služebny město preferovalo v této lokalitě 

z důvodu zajištění lepší bezpečnosti ve městě (centrum města, zvýšený pohyb osob a dětí). 

Tento názor místostarosty sdílela i členka FV p. Světlíková. 



Na druhou stranu Mgr. Fröhlichová uvedla, že zajištění větší bezpečnosti ve městě rozhodně 

nespočívá v tom, že je služebna umístěna v centru města, ale že spočívá v samotné činnosti 

MP. 

Stav chodníků ve městě při sněžení a náledí 

Dalším bodem diskuse byl „neutěšený“ stav chodníků při náledí 20.12.2022 (neošetřené 

chodníky) a také při sněžení v pátek 16.12.2022. Pan místostarosta k tomu uvedl, že údržba 

města „zaspala“, a že budou přijata taková opatření, aby se tato situace ve městě již 

neopakovala. Přislíbil, že vyvodí i důsledky vůči odpovědným zaměstnancům údržby města. 

 

Paní Vernarská poděkovala všem přítomným členům a všem hostům za účast. 

 

Zasedání ukončeno v 17:50 hod. 

V Pohořelicích 20.12.2022 

 

                                                                                                             Dana Vernarská 

                                                                                                        předseda Finančního výboru 

 


